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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Ing. Bulla: 
Nechcem byť osobný, ale predpokladám, že aj pán primátor si išiel obliecť cegečka, pretože 
po hodine zohrievania sa, sa mi nepodarilo zohriať. Od deviatej do desiatej som sa snažil 
zohriať ruky, sedím si na nich už dobrú polhodinu, tie sa mi podarilo, teraz mi mrznú nohy. 
Od leta tu máme dve klimatizácie pani zástupkyňa. Viem, že už pán Tomko bol za pánom 
prednostom, jedna klimatizácia vôbec nefunguje a druhá vraj funguje až tak, že sa nedá 
vypnúť. Neviem, teraz beží v režime chladenia, alebo zohrievania? Lebo ak chladí, tak aspoň 
to chladenie vypnite. Sú tie klimatizácie tzv. splitové, to znamená aj chladia aj zohrievajú? 
 
Mgr. Sovák: 
Áno.  
 
Ing. Bulla: 
Sú obojpohlavné.  
 
Mgr. Sovák: 
Áno.  
 
Ing. Bulla: 
Nedá sa zapnúť to pohlavie, ktoré by zohrievalo? 
 
Mgr. Sovák: 
Je zapnuté, bohužiaľ celý týždeň urgujeme opravu, ale sa ju nepodarilo opraviť.  
 
Ing. Bulla: 
Týždeň zhotoviteľ klimatizácie neprišiel opraviť klimatizáciu? Lebo ak sa to nepodarí, tak 
v krátkom čase navrhnem nejakú 10 minútovú prestávku, aby sme si aj my išli obliecť 
cegečka. Ďakujem.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ak tu riešite nejaké cegečka mňa, ja som bol na toaletu, jak každý normálny človek, pán 
poslanec. Mám sa spovedať aj z toho, kde som bol.  
 
PhDr. Dragulová: 
Ja len k tej poruche klimatizácie by som chcela povedať, že je to chyba u výrobcu, ktorá 
nastala. Bola tam namontovaná nejaká iná cievka nie 220 voltov, ale 110 voltov, takže pán 
Tomko ju odstraňuje tak rýchlo, ako sa to dá. Sme dohodnutí na tom, ako má byť odstránená 
tá zavada. Ospravedlňujem sa za tú zimu, ale tá zima je tu celý čas, takže keď zase bol 
zapnutý ohrievač, tak hučal tak, že sa tu nedalo sedieť, nebolo nič počuť. To je všetko, 
ďakujem.  
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 


